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Hei, 

Beboere på Hilland Vest fikk 26. August melding om at det ville være asfaltarbeide mellom 

avkjørsel til Leitet og Vardane 115. Spørsmålet mitt er hvorfor det kun ble lagt asfalt til 

Vardane 84 og ikke de siste 100 meterne til 115? Dette partiet er jo minst like dårlig og 

trenger lapping..(se vedlagte bilder)  Mulig det er en forklaring på dette men det fremstår jo 

litt underlig at det ikke blir tatt når både mannskap og maskiner er på stedet.. 

 

Mvh 

 

Morten A Torvund 


